
Trafikudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 3. marts 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 850
Ministeren oplyse, om der er mulighed for at frigøre 2 af de 4 spor, som S-togene
p.t. benytter på Københavns Hovedbanegård, som blev fremført som en idé
under samrådet i Trafikudvalget den 11. februar om jernbanen, således de på-
gældende spor i stedet kan anvendes til at udvide kapaciteten for fjern- og
regionaltogene og hvilke konsekvenser vil en sådan ændret sporanvendelse i
givet fald have?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anne Baastrup (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anne.Baastrup@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Damgaard Larsen
formand
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